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Protokół Nr XVII/01/2020 
z XVII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 29 stycznia 2020 roku w 
Urzędzie Gminy i Miasta Szadek, godz. 10:00. 

 
Obecni Radni (lista obecności w załączeniu): 
1. Ogińska Janina – Przewodnicząca Rady 

2. Sadza Emilian – Wiceprzewodniczący Rady  
3. Kałużka Mirosław – Wiceprzewodniczący Rady  
4. Durka Krzysztof 
5. Golik Dorota;  
6. Lubiszewski Sylwester 
7. Jaruga Mirosław 
8. Król Bogdan 
9. Mielczarek Tomasz 
10. Rudecki Robert 
11. Sagan Tomasz 
12. Subczyńska Alicja 
13. Szwedzki Józef 
14. Mąkosa Leszek 
15. Bralczyk Stanisław 
 
Spoza Rady obecni byli: 

1. Burmistrz Gminy i Miasta Szadek - Artur Ławniczak 
2. Skarbnik Gminy i Miasta Szadek – Ewa Manios, 
3. Sekretarz Gminy i Miasta Szadek – Małgorzata Mysur,  
4. Radny Powiatu Zduńskowolskiego – Tomasz Filipowski, 
5. Kierownik MGOPS w Szadku – Urszula Przytuła, 
6. Dyrektor Publicznego Przedszkola w Szadku – Elżbieta Gwiazda, 
7. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szadku – Bata Olczyk, 
8. Radca prawny Urzędu Gminy i Miasta Szadek – Marcin Grabowski 
 
W obradach XVII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII Kadencji udział wzięli również Sołtysi (lista obecności do 
wglądu w Biurze Rady).  
 
Porządek obrad:   
1.  Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie kworum.  
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
3.  Przyjęcie protokołów: 
a) z XV Sesji Rady Gminy i Miasta w Szadku, 
b) z XVI Nadzwyczajnej Sesji rady Gminy i Miasta Szadek. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta Szadek z działalności międzysesyjnej. 
5. Sprawy różne. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta Szadek na rok 
2020. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy i Miasta Szadek z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych dla Gminy i Miasta Szadek na rok 2020. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy i Miasta Szadek na 
lata 2020-2024.   
10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy i Miasta Szadek w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia drogi wewnętrznej części działki 472 stanowiącej własność Gminy 
i Miasta Szadek na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej bezpłatnych parkingów przed kościołami, 
cmentarzami oraz szpitalami, w sprawie ceny produktów żywnościowych w szpitalach oraz w sprawie zmiany 
przepisów prawa powszechnie obowiązującego. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego poprzez 
utworzenie miejsc bezpłatnego parkowania oraz poparcia petycji skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 2020-
2030. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Zduńskowolskiemu. 
18. Interpelacje i zapytania Radnych. 
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19. Zamknięcie obrad XVII Sesji Rady Gminy i Miasta w Szadku. 
 

Pkt 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności.   

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek Janina Ogińska - otworzyła obrady XVII Sesji VIII Kadencji Rady 
Gminy i Miasta Szadek. Powitała wszystkich zebranych. Następnie poprzez system do głosowania zweryfikowano 
obecność radnych oraz potwierdzono prawomocność obrad (podczas otwarcia obrad obecnych było 14 radnych. 
Nie było Radnego Bralczyka).  
 
Pkt. 2.  Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Pkt. 3.  Przyjęcie protokołów: 
a) z XV Sesji Rady Gminy i Miasta w Szadku 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół został uzupełniony o wypowiedź Radnego Mielczarka. Radny 
przesłał treść, którą zamieszczono w protokole. W drodze głosowania protokół wraz z uzupełnioną treścią 
wypowiedzi przyjęty został jednogłośnie.  
 
b) z XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 
W drodze głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Pkt. 4. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta Szadek z działalności międzysesyjnej. 
Pan Burmistrz rozpoczął sprawozdanie od smutnej informacji, mianowicie poinformował, że zmarł wieloletni 

pracownik urzędu gminy, architekt p. Ryszard Pietrzak.  

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że otrzymaliśmy zawiadomienie, że przebudowa ul. Glinianki na odcinku 2 

km została ujęta na liście zadań do wsparcia. Czekamy na akceptację kancelarii Premiera. Koszt przebudowy to 

ponad milion złotych. Po rozmowach z zarządem powiatu, panią starostą ustalone zostało, że w tym roku minimum 

jedna droga powiatowa z naszego terenu zostanie ujęta w budżecie starostwa. Analizowana była przebudowa w 

pierwszej kolejności drogi Wola Łobudzka – Przyrownica ok. 1,5 km, aczkolwiek okazało się, że na dużym odcinku 

drogi nie ma podkładów geodezyjnych. Ich zrobienie trwa jakiś czas, natomiast termin złożenia wniosku jest do 31 

stycznia. Wobec powyższego zdecydowaliśmy się na wsparcie powiatu w dalszej przebudowie drogi Choszczewo 

– Krokocice. Nasz wkład w tą inwestycję to 226 tys. zł. Nasza gmina też składa wniosek na drogę w miejsc. 

Tarnówka. Także w ramach FOGR. Pan Burmistrz zasygnalizował, że droga w Przatowie jest do przebudowy (ze 

względu na problemy geodezyjne została przesunięta w czasie),  oraz w Boczkach. Pan Burmistrz podkreślił, że 

jeśli skumulowałyby się inwestycje drogowe w zakresie decyzji o ich wsparciu, to będzie nam potrzebne ok. 1,5 mln 

środków własnych na wkład własny. Jeżeli chodzi o nasz wniosek w zakresie gospodarki wodno – ściekowej w 

ramach PROW mamy potwierdzenie, że uzupełnienia jakie zrobiliśmy zostały zaakceptowane. Na wniosek składa 

się kilkanaście zadań, najważniejsze to ul. Sieradzka (woda, kanalizacja), ul. Wilamowska (dokończenie 

kanalizacji), połączenie Prusinowice – Góry Prusinowskie ok 2 km, przebudowa oczyszczalni ścieków, ujęcia wody 

– na łączna kwotę ponad 3 mln zł. Oczywiście wkład własny gminy również jest potrzebny i wynosi 1 mln 100 tys. 

zł. Pan Burmistrz zasygnalizował również temat zakażenia wody bakteriami coli, do jakich dochodzi w ostatnim 

czasie w gminach ościennych. Jedną z głównych przyczyn zakażeń jest wylewanie szamb do rowów. Pozostając 

przy temacie nieczystości ciekłych Pan Burmistrz wyjaśnił, że w 2014 roku cena za wywóz tych nieczystości została 

specjalnie obniżona, by zachęcić mieszkańców do korzystania z usług wywozu. Dziś koszty paliwa, pracy, 

amortyzacji wzrosły bardzo. W 2018 r. dopłaciliśmy do tego ponad 70 tys. zł. Poza tym jest to trudna i nieprzyjemna 

praca. Mało kto chce pracować na oczyszczalni ścieków, przy odbiorze nieczystości. Za chwilę nie będzie miał kto 

tego robić. Zakończył się nabór wniosków w ramach odnawialnych źródeł energii (wymiana pieca, okien, 

docieplenie budynku).Jak zaznaczył Pan Burmistrz liczył, że wniosków będzie ponad 100. Jest ok. 50. Będziemy 

chcieli kontynuować ten program, by większa grupa mieszkańców mogła z niego skorzystać. Będziemy się 

przymierzali do naboru dot. wsparcia fotowoltaniki w ramach RPO.  

Jeśli chodzi o kompleksową modernizację boiska sportowego w Szadku wniosek jest już  gotowy, zostanie złożony 

do samorządu województwa. Boisko potrzebuje przebudowy. Następnie Pan Burmistrz odniósł się do braku 

opadów deszczu, śniegu. Taki deficyt opadów wskazuje, że możemy mieć dużą suszę. Dlatego też rozważany jest 

nabór wniosków w ramach wsparcia z WFOS na zbiorniki do gromadzenia wody deszczowej. Takie zbiorniki  będą 

potrzebne w gospodarstwach rolnych,  do wykorzystania przy podlewaniu, opryskach. By nie wykorzystywać do 

tego wody pitnej, której jak słychać w całej Polsce jest coraz mniej.  

Pan Burmistrz kontynuując poinformował, że trwają konsultacje odnośnie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Kolejne spotkania odbędą się 30 stycznia w Krokocicach i Szadku. Przyjęcie tego planu ułatwi 

wszystkim budowę domów jednorodzinnych. Ponieważ dziś ustawa wiatrakowa formalnie zablokowała tę 

możliwość. Jeśli będzie uchwalony plan nie będą wymagane warunki zabudowy. Bezpośrednio z projektem 

wystarczy udać się do starostwa. Co skróci cały proces inwestycyjny o kilka miesięcy. Zadanie jest trudne. 

Korespondencje w tym zakresie przekazaliśmy do ok 5000 tys. osób.  
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Pan Burmistrz poinformował także o zakończeniu umowy o pracę z p. K. Kilian – Haraszkiewicz dyrektor MGOK w 

Szadku. Kontrakt był na 7 lat. Nie było wniosku o przedłużenie. Czasowo obowiązki zostały powierzone p. Jarczak 

(dyrektor MGBP) w wymiarze 0,6 etatu. Na przełomie marca będziemy podejmować decyzje co dalej z dyrekcją 

Domu Kultury. Na pewno warto utrzymać dom kultury. Tak jak warto wspierać działania druhów ochotników, pań z 

kół gospodyń wiejskich. Pan Burmistrz poinformował, że OSP Wilamów odebrała już nowy samochód strażacki. 

Odbyliśmy rozmowę z komendantem PPSP, który zachęca nas, by wystąpić ze wsparciem na zakup nowego 

samochodu dla OSP Szadek. Które wykonuje blisko 100 interwencji w skali roku, najwięcej w powiecie. Nasze 

jednostki będące w systemie obsługują połowę zdarzeń na terenie powiatu. My póki co nie mamy środków. Nie 

wiadomo też czy środki na wsparcie straży będą w przyszłym roku. Bo zasoby w planie modernizacji służb 

mundurowych, do których zalicza się straż pożarna kończą się.  

Pan Burmistrz zwrócił się do rolników, by wykupywali OC dla rolników. Jest sporo zdarzeń, gdzie jak nie ma oc, to 

z własnych środków trzeb później płacić. Warto się zabezpieczyć. Reasumując, Pan Burmistrz zaznaczył, że jeśli 

uda się uzyskać wszystkie dofinasowania, to inwestycje w naszej gminie w tym roku mogą być na poziomie 5 – 7 

mln zł. Na wszystko niestety potrzebny jest wkład własny. I tu zaczynają się problemy, bo nie jesteśmy zamożną 

gminą. A śledząc sygnały w zakresie oświaty, naprawdę trzeba będzie z wielką rozwagą wszystko godzić: 

inwestycje, oświatę, świetlice wiejskie. Prowadzimy analizę finansową za okres kilku lat. Wyniki podamy.  

Pan Burmistrz poinformował, że w zakresie doprowadzenia nitki gazowej do naszej gminy prace projektowe nabrały 

większego rozmiaru. Mieliśmy kontakt z firmami, które wygrały przetarg na realizację prac projektowych. Będą 

częściej gościć w naszym samorządzie.  

Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o ponowne sprawdzenie obecności przy użyciu systemu. Na sali od tego 

momentu obecnych było 15 radnych (dołączył Radny Bralczyk).  

Radny T. Mielczarek zapytał, czy w zakresie oświaty prowadzony jest/będzie audyt przez firmę zewnętrzną? 

Zwrócił także uwagę na zły stan techniczny ulic: Sportowej, Spółdzielczej i Spacerowej na osiedlu. Potrzebny jest 

gruntowny remont.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że prowadzona jest pogłębiona analiza swoimi zasobami przy wsparciu podmiotu 

zewnętrznego ale w określonym obszarze finasowania oświaty. Jeśli chodzi o ulice, to prośba do sołtysów, radnych 

by po decyzjach o wsparciu finansowym usiąść i ustalić co dalej.  

Pkt. 5. Sprawy różne. 
Radny Kałużka w imieniu druhów strażaków z OSP Wilamów podziękował Radzie za zgodę na wsparcie finansowe 

na zakup nowego wozu strażackiego dla jednostki.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że na terenie sołectwa Wola Krokocka trwa wymiana liczników do wody. 

Wobec czego występują, mogą występować godzinne wyłączenia sieci.  

Pan Burmistrz poruszył sprawę likwidacji ryczałtów za wodę i montażu wodomierzy. ZGK prowadzi taką wymianę, 

zostało jeszcze około 40 wodomierzy do założenia. Jest to najbardziej sprawiedliwy system rozliczania zużycia 

wody. Ponadto wymieniane są stare wodomierze na nowe. Oczywiście są skargi i sprzeciwy. Wodę mamy 

najtańszą w regionie. Prośba by zgłaszać do ZGK, do urzędu awarie, jeśli ktoś zauważy.  

Radny T. Mielczarek poprosił by na stronie urzędu umieścić numery telefonów, na które można dzwonić także w 

dni wolne od pracy celem zgłoszenia awarii.  

Sołtys Kromolina Starego p. Olejniczak poinformował o umieszczonym przez siebie na forum internetowym wpisie 

dotyczącym ocieplenia klimatu, za które odpowiadają ludzie, a które powoduje wiele kataklizmów. Wpis został 

usunięty przez kogoś.   

Przewodnicząca Rady podziękowała sołtysowi za pouczające, naukowe przedstawienie tematu.   

Pan Burmistrz poinformował, że w ramach programu OZE można wymienić piec na wykorzystujący drewno.  

Ponadto poinformował, że PSZOK będzie czynny w pierwszą sobotę miesiąca w godz. 8:00-12:00.  

Przewodnicząca Rady Osiedla Szadkowice Ogrodzim p. H. Mielczarek poinformowała, że na ul. Sadowej co jakiś 

czas dochodzi do awarii nitki wodociągowej.  

Pan Burmistrz poinformował, że ten odcinek sieci jest feralny. Awarie są dwa, trzy razy w miesiącu. ZGK został 
poproszony o wyszacowanie kosztów prac związanych z modernizacją tego odcinka. Postaramy się to wprowadzić 
do budżetu w miarę szybko. Prace wykona zakład.   
 
Pkt. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta 
Szadek na rok 2020. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że z uchwałą Radni zapoznali się na wspólnym posiedzeniu komisji. 
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Następnie przeprowadziła głosowanie i przedstawiła jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy i Miasta Szadek z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła treść uchwały. Przeprowadziła głosowanie i przedstawiła jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych dla Gminy i Miasta Szadek na rok 2020. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały, następnie przeprowadzono głosowanie i przedstawiono 
jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy i Miasta 
Szadek na lata 2020-2024.   

Przewodnicząca Rady poinformowała, że cała treść uchwały została przedstawiona na wspólnym posiedzeniu 
komisji.  Przeprowadziła głosowanie i przedstawiła jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 
za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o wysokości stawek.  
 
Radny p. Mielczarek podkreślił, że na komisji zaproponował, by wprowadzić pewne ulgi dla osób, które zdeklarują 
odbiór nieczystości przez ZGK i podpiszą umowę.  Wzorem gm. Warta. Nie zostało to uwzględnione.  
Poza tym wątpliwości Radnego budzi fakt, że odległości, z których wozi się nieczystości nie mają wpływu na cenę. 
Wobec powyższego Radny poinformował, że wstrzyma się od głosu.  
 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że teren gminy jest rozległy. Część miejscowości, miasto Szadek mają kanalizację. Jest to 
wygodne. Rzeczywiście część gmin ma przyjęte, że jest stała kwota za m³ plus stawka za kilometr. My, uznaliśmy, 
że cena będzie jedna dla wszystkich. Bo dlaczego, ci co mieszkają dalej od Szadku, oczyszczalni, mają płacić 
więcej? Poniekąd jest to jakieś rozwiązanie, które warto przemyśleć. Pan Burmistrz zachęcił, by wszyscy którzy 
mają zbiorniki bezodpływowe na nieczystości korzystali z usług wywozu świadczonych przez nasz zakład. Nie 
mamy z czego dokładać do kosztów, których nie da się przeskoczyć. Boimy się, że nie będzie ludzi, którzy będą 
się tym zajmować. Przeanalizujmy temat do połowy czerwca - jeśli będzie ruch ze strony mieszkańców, że ktoś 
więcej niż raz w roku skorzysta z wywozu - może warto będzie wprowadzić ulgę np.: 10% przy drugiej usłudze.  
 
Następnie przeprowadzono głosowanie i przedstawiono jego wyniki:  
- za podjęciem: 14 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 1 
Uchwała została podjęta14 głosami.  
 

Pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy i Miasta Szadek w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu.  

Radny Sadza zwrócił się do kierownika ZGK z prośbą, by każda informacja o zmianie cen wody, ścieków była 

umieszczana na rachunku.   

 

Pan Burmistrz podkreślił, że cena wody zostaje bez zmian. Choć i tak jest niska.  

 
Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie w sprawie projektu uchwały, przedstawiła jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
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- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 

Pkt. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia drogi wewnętrznej części działki 472 stanowiącej 
własność Gminy i Miasta Szadek na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały, następnie przeprowadzono głosowanie i przedstawiono 
jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt. 13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej bezpłatnych parkingów przed 
kościołami, cmentarzami oraz szpitalami, w sprawie ceny produktów żywnościowych w szpitalach oraz w 
sprawie zmiany przepisów prawa powszechnie obowiązującego. 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą Rady. Przeprowadzono głosowanie i przedstawiono wyniki 
głosowania:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt. 14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego 
poprzez utworzenie miejsc bezpłatnego parkowania oraz poparcia petycji skierowanej do Konferencji 
Episkopatu Polski.  
Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały, następnie przeprowadzono głosowanie i przedstawiono 
jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na 
lata 2020-2030. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz z załącznikami został szczegółowo omówiony na 
komisji wspólnej. Następnie przeprowadzono głosowanie i przedstawiono jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały szczegółowo został przedstawiany na komisji wspólnej. 
Przeprowadzono głosowanie i przedstawiono wyniki głosowania:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt. 17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Zduńskowolskiemu. 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie, przedstawiono jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt. 18. Interpelacje i zapytania Radnych.  
Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynęła interpelacja od Radnego Lubiszewskiego w temacie: 
wystąpienia do Zarządu Dróg Wojewódzkich z/s w Sieradzu celem umówienia spotkania z ich przedstawicielem i 
omówienia spraw drogowych w zakresie wskazanym w interpelacji. Interpelacje złożył także Radny Sadza 
dotyczącą rowu przy ul. Bobownia, uzupełnienia niesprawnego oświetlenia na ulicy oraz podanie terminu jej 
modernizacji.  
 
Radny Mielczarek poprosił Panią skarbik o informacje na temat wysokości środków jakie trzeba będzie dopłacić 
aby wyrównać średnie wynagrodzenia nauczycieli na różnych stopniach awansu zawodowego w gminie. Konkretną 
kwotę jaką trzeba będzie wypłacić.  
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Skarbnik gminy poinformowała, że na następnej sesji będzie przedłożone odpowiednie sprawozdanie, będziemy 
omawiać skutki wypłat za 2019 r.  
 
Pkt 19. Zamknięcie obrad XVII Sesji Rady Gminy i Miasta w Szadku. 

Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad sesji.  
 
 
 
Protokolant                                                                                                                   Przewodnicząca Rady  
 

E. Lubiszewska                                                                                                               Janina Ogińska 
 
 
 
 
Sesja została utrwalona nagraniem audio-wideo, dostępnym na stronie internetowej urzędu.  
 


